



# **MSG Secretariat** **Secretariat du GFLM**

Melanesian Spearhead Group | Le Groupe Fer de Lance Mélanésien

## **FMM CHAIR CONGRATULATES FIJI FOREIGN MINISTER KUBUABOLA AND SOLOMON ISLANDS MINISTER TOZAKA ON THEIR APPOINTMENTS**

The Chairlady of the MSG Foreign Minister's Meeting (FMM), Madam Caroline Machoro-Reignier on behalf of the Foreign Minister's Meeting on Friday in Port Vila, Vanuatu congratulated MSG members Fiji, Solomon Islands and the FLNKS in New Caledonia for the successful outcomes of the national elections at the end of 2014.

Madam Machoro-Reignier extended congratulations to Hon. Ratu Inoke Kubuabola of the Republic of Fiji on his successful election to the Fiji National Parliament and further reappointment as the Minister of Foreign Affairs of the Republic of Fiji. "Congratulations Sir and I wish you every success during your term in Parliament. In your role as a former Chair of this esteemed body, I continue to look forward to your support and guidance during our meetings".

The FMM Chairlady also extended her congratulations to Hon. Milner Tozaka of Solomon Islands, on his re-election to the Solomon Islands Parliament and in particular for his appointment as the Minister of Foreign Affairs and External Trade of Solomon Islands. She also took the opportunity to welcome Minister Tozaka to his first ever FMM and extended that the FMM looked forward to his contributions and support to the work of the FMM and wished Hon Tozaka every success during his term in the Solomon Islands parliament.

*Authorized by  
FMM Chairlady*

*Port Vila, République de Vanuatu*

**LA PRESIDENTE DE LA RMAE FELICITE LE MINISTRE DES AFFAIRES ETRANGERES DE FIDJI, M. KUBUABOLA ET LE MINISTRE DES ILES SALOMON, M. TOZAKA POUR LA REUSSITE DE LEURS ELECTIONS**

Durant la Réunion des Ministres des Affaires Etrangères du GFLM, ce Vendredi 23 Janvier, à Port-Vila, au Vanuatu; Madame Caroline Machoro-Reignier, au nom de la Réunion des Ministres des Affaires Etrangères, a félicité les membres du GFLM de Fidji, des Iles Salomon et du FLNKS de Nouvelle-Calédonie pour le succès de leurs élections nationales en fin 2014.

Madame Machoro-Reignier a offert ses félicitations à l'Hon. Ratu Inoke Kubuabola de la République de Fidji, pour son élection au Parlement National de Fidji ainsi que sa réélection au Ministère des Affaires Etrangères de la République de Fidji. "Toutes mes félicitations, Monsieur, et je vous souhaite une mandature réussite au Parlement. Dans votre rôle d'ancien Président de ce Conseil d'Administration, je vous remercie pour votre soutien continu durant nos réunions".

La Présidente de la RMAE a également offert ses félicitations à l'Hon. Milner Tozaka des Iles Salomon, pour sa réélection au Parlement des Iles Salomon, et tout particulièrement pour sa nomination en tant que Ministre des Affaires Etrangères et Commerce Extérieur des Iles Salomon. Elle a également saisi cette opportunité afin de souhaiter la bienvenue à M. le Ministre Tozaka pour sa première expérience auprès de la RMAE et a offert sa gratitude pour les contributions et le soutien futur du travail de la RMAE et a souhaité à l'Hon. Tozaka une mandature réussie au parlement des Iles Salomon.

*Autorisé par la Présidente de la RMAE  
Port Vila, République du Vanuatu*

